

## 「財鼠郵資票」



## 「財鼠郵摺」



繼 108 年發行富豬郵資票之後，本公司續發行系列生肖郵資票—「財鼠郵資票」1 種，圖案深具新年節慶風格，郵資票圖案以財鼠抱金幣，象徵招財進寶、金玉滿堂，搭配剪紙風格的「聚寶盆」，祝福新的一年財運亨通、豐收興旺。

配合郵資票發行，同日推出精美郵摺 1 款 2 式（1 式面值以紅色打印 8,000 本，另 1 式以黑色打印 2,000 本），郵摺內均含面值 9 元、13 元、15 元、17 元財鼠郵資票各 1 枚、「新年郵票（108 年版）」1 套 2 枚及小全張 1 張，並附財鼠郵資票樣張 1 枚，以饗愛郵人士。

## **Money Rat Postage Label**

Following the “Rich Pig Postage Label” issued in 2019, Chunghwa Post is issuing a “Money Rat Postage Label” conveying a festive atmosphere of the New Year. The design of this postage label features a “money rat” clasping a gold coin, a sign of good luck and fortune. Illustrated in paper-cutting, “treasure bowl” suggests an abundance of wealth and everything going well in the coming year.

A folio with two styles (from which, 8,000 copies with denominations printed in red while 2,000 copies black) will be released along with the postage label. Each folio includes one each in NT\$9, NT\$13, NT\$15 and NT\$17 denominations of the label, a set of two stamps and a souvenir sheet of the New Year’s Greeting Postage Stamps (Issue of 2019) and a specimen label.